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Объект исследования дипломной работы – медиатексты о семейной 

проблематике, предмет исследования – репрезентация ролевой структуры 

молодой семьи в социальных медиа. Цель дипломной работы – определить 

особенности репрезентации ролевой структуры молодой семьи в 

русскоязычном сегменте социальных медиа. В результате написания 

дипломной работы были рассмотрены: понятие, структура виды и тенденции 

развития молодой семьи. Так же были рассмотрены социальные медиа как 

фактор воспроизводства и трансформации гендерных отношений. Был 

определен вклад репрезентации ролевой структуры молодой семьи 

социальными медиа в развитие дискурсивного поля гендерных отношений. 
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The research object of the thesis is media texts about family issues, the 

subject of the research is the representation of a role structure of a young family on 

social media. The aim of the thesis is to define the peculiarities of representation of 

the role structure of a young family in the Russian segment of social media. As a 

result of the writing of the thesis were considered: the concept, structure, types and 

tendencies of development of a young family. Were considered social media as a 

factor in the reproduction and transformation of gender relations. Determined the 

contribution of the representation of the role structure of a young family of social 

media in the development of the discursive field of gender relations. 
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